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SKOLEBESTYRELSEN 
Maglebjergskolen 

 

Mandag d. 9. december 2020, kl. 17-19 
 

Deltagere: Maria, Line, Henrik, Maria, Tommy, Mette, Lilian, Birgitte, Kim  
 

Afbud: Maria  

 

B = Beslutning O = Orientering D = Drøftelse 

 

1.  Godkendelse af dagsorden (B) 

 

 

2.  Kommentarer til referat fra d. 23/11 2020 

(B) (1 bilag) 

 

 

3.  Meddelelser fra: (O) 

a. Formanden  

b. Ledelsen 

c. Medarbejdere 

d. Elevrådet 

e. Andre 

 

b. 

Der har været endnu et tilfælde af smittet elev. 

Blev smittet i aflastningen. Udfordringen i 

smitteopsporing, er de børn der har været i 

bussen, 16 børn og 8 voksne blev sendt hjem 

denne gang og en voksen er blevet smittet. 

Vi har nu i overensstemmelse med 

forvaltningen, aflyst alle møder på tværs og 

elever bliver ikke blandet. Aula bliver over 

Google meet hvor børnene er i klasserne, 

ligeledes mandags arrangementet. 

 

C. det er atter en anderledes skoledag og alt er 

aflyst. 

Skolebestyrelsen problematisere at alle de 

forholdsregler ingen betydning har når de så 

sidder blandet i busserne. Kunne man opfordre 

forældrene til at aflevere selv? Der er ikke 

noget der tyder på at eleverne er blevet smittet i 

skolen, i undervisningen på tværs, eller i 

busserne. Men hvis de ikke sad blandet i 

busserne kunne det betyde noget i forhold til 

smitteopsporing.  

Det foreslås at vi henvender os til Movia/Finns 

Handicap og spørge til en skriftliginformation 

om hvilke retningslinjer de ligger under.  

Kim undersøger arbejdsgangen til hvordan vi 

får mere viden og hvem vi retter henvendelsen 

til i forhold til viden om bus-retningslinjer. 

4.  Budgetopfølgning (O) 

(1 bilag) 

 

Vi har et minus på 700.000 det vil sige vi har 

indhentet et underskud på 183.000. Vi har 

skåret ned i medarbejdere stablen men vi 

betaler deres løn indtil marts, derudover har vi 

3 opsigelser. Forvaltningen kommer næste 

onsdag og gennemgår budgettet med os. Vi 

ender med at betale 200.000 af dette år. Vi 

ønsker en budgetmodel som viser hvad vi får 
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for det enkelte barn. Vi har sagt farvel til 2 

elever, dette betyder jo noget for skolens 

økonomi. Kim informerer skolebestyrelsen 

efter mødet med forvaltningen på onsdag om 

der er kommet et mere præcist svar.  

Der er stadig usikkerhed i skolebestyrelsen om 

skolebestyrelsen kan overholde sin 

tilsynsforpligtigelse, med den manglende 

information der er om tildelig af økonomi til 

skolen.  

 

5.  Skolebestyrelsens årsplan 2020-21 (D+B) 

(1 bilag) (fast punkt) 

 

Ikke nået. 

6.  Status på elev- og personalesituationen 

(O) 

 

Vi har fået 2 opsigelser, det er Cecilie hun har 

fået et arbejde tættere på sin bolig, og en 

pædagog som skal på uddannelse. 

En lærer er på barsel, og der kommer endnu en 

barsel til April, begge i A1! Vi har så valgt at 

flytte en pædagog fra en anden klasse ned i A1, 

det viser sig så, at denne pædagog også er 

gravid. 

Vi har valgt at slå 2 lærerstillinger op, reelt set 

har vi 4 lærerstillinger. Det er svært at 

rekruttere lærere til specialområdet pt, det 

samme gælder andre specialskoler. 

2 elever er stoppet for en måned siden, men 

bliver undervist af os. 

En elev forlader skolen til januar, så er der 72 

elever til januar. Der er elever på vej til skolen, 

som vi skal undersøge om er i vores 

målgruppe. 

Det er flest A-børn der søger skolen, men vi 

har ikke plads. Vi har flyttet 3 børn rundt.  

2 elever fra b-sporet til a-sporet og en elev er 

rykket op fra B1 til B2 

Til sommer er vi så på 65 elever, derfor kan vi 

ikke bare ansætte, før vi ved hvor mange elever 

vi får. 

7.  Opfølgning på skolens 

personalesygefravær og kommende 

indsatser(O) 

 

Der har været en kraftig stigning i sygefraværet 

i forbindelse med Covid 19, da man bliver 

registreret syg trods det man ”bare” skal testes. 

Der har i år været en stigning så vi nu ligger på 

8.3 %. Birgitte og Kim skal have møde med 

forvaltningen på mandag, om vores håndtering 

af sygefraværet. 

Sygefraværet hos os er 1-3, 4-30, over 30dage. 

De 1,9 ligger i de få dage, 2,3 ligger mellem 4-

30, det er de langtidssyge vi har for højt fravær 

på, stressramte, og Covid. Måske pga. en høj 

gennemsnitsalder, der er fx knæoperationer ol. 

Forvaltningen har måske en opfattelse af at vi 

er for flinke, at vi ikke bruger de redskaber der 

er for at nedsætte fraværet, fx 

mulighederklæring.  
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8.  Evt.  

 

Vi bliver enige om at Maria udfærdiger et skriv 

om kontakt til nye forældre. 

Vi forventer at de nye tablets kommer ud til 

eleverne i starten af det nye kalender år, det er i 

proces. 

 

Tommy Appeldorn Nielsen                                           Kim Rasmussen 

Formand                         Skoleleder 

 

 


